
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag commissie AZ 11 oktober 2012 
Brede Commissie

Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier
Aanwezig Dhr. Van de Ven (voorzitter), de dames Van den Brand 

(PvdA), Eikelenboom (SP), De Groot (CDA) en Naaijkens 
(VVD) en de heren Couwenberg (Lijst Couwenberg), Van 
den Hout (Pro Actief Goirle), Jacobs (Lijst Riel Goirle), de 
Laat (SP), Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Van der Put 
(PvdA), Rittimon (vanaf agendapunt 3),  De Rooij (CDA), 
B. Schellekens (LRG), E. Schellekens (LRG), Swaans 
(VVD) 
De griffier de heer Van ’t Westeinde
Burgemeester M. Rijsdorp 
Wethouders Van Groenendaal, Van der Heijden, Sperber 
en Verhoeven

Afwezig 
(met kennisgeving)

De heer Van Gulik (Lijst Riel Goirle)

Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op 
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-commissievergadering/2012/11-
oktober/19:30.

1. Opening en vaststelling agenda
De agenda wordt vastgesteld.

2. Milieujaarverslag 2011 (ter advisering gemeenteraad 30 oktober 2012)

Standpunten fracties:

Lijst Riel 
Goirle

Vind het verslag in het algemeen duidelijk. Blij met de opname van 
energieverbruik gemeentelijke gebouwen. Kan daar iets mee 
gedaan worden om een bijdrage te leveren aan de 
milieudoelstellingen?

PAG Geeft compliment voor het opnemen van gemeentelijke gebouwen. 
Hij mist de rioolwaterpompen. Deze verbruiken ook veel energie. 
Kan met het verslag prima leven.

VVD Dankt voor het mooie jaarverslag. Op zich goed dat het energie 
verbruik bij Mainframe is gedaald. De kostendekkendheid van de 
milieustraat is teruggelopen. Dat is jammer. 
Bezoeken aan natuurmuseum lopen terug. De VVD vraagt zich af of 
het nog zinvol dit te subsidiëren.

SP Vraagt om meer aandacht voor handhaving verordening stikstof 
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Natura 2000. Er staat op pagina 25 van het Milieujaarverslag meer 
tekst over niet uitgevoerde zaken, dan zaken die uitgevoerd zijn. 
Twijfelt of de nota klimaatbeleid wel wordt gerealiseerd.
Vraagt naar de aard van het gaslek bij de kapel.

Advies van de commissie:
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad.

Afspraken en toezeggingen:
Wethouder Verhoeven geeft bij het verslag meer informatie over energieverbruik 
rioolwaterpompen. Gaat na of er nog extra opmerkingen te maken zijn over de 
kostendekkendheid van de milieustraat. Met wethouder Van Groenendaal en 
schoolbesturen gaat hij in gesprek over teruglopende bezoek Natuurmuseum. Geeft 
aan wat de aard was van het gaslek bij de kapel Jan van Besouw.

3. Stukken ter kennisname commissie Ruimte (zie bijlage)
Mevrouw Van den Brand vraagt naar aanleiding van raadinformatie over De Bocht, of 
eerst inzichtelijk gemaakt kan worden wat nog de behoefte is aan zorgwoningen en 
welke types en welke financiële risico's Goirle bijvoorbeeld loopt op het gebied van 
de kosten WMO. Vindt dat het eerst inzichtelijk gemaakt moet worden wat de 
consequenties zijn bij commissie en raad.
Wethouder Verhoeven geeft aan dat het college hier ook over nadenkt. Bij de 
financiën speelt ook de ontwikkeling van Boschkens fase 6. Wanneer het college hier 
een standpunt over inneemt komt het college terug bij op zijn minst de commissie. 
Het is nog niet duidelijk of hier een raadsbesluit nodig is. Het college maakt voor dat 
moment geen bindende afspraken met ontwikkelaars. 
Me vrouw Naaijkens vraagt hoe snel deze plannen gaan.
Wethouder Verhoeven geeft aan dat er nu een soort plan van aanpak wordt 
gemaakt. Zodra hier een presentabel plan van aanpak ligt, wordt dit met de 
commissie gepresenteerd. Dat duurt geen jaar.

4. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders
Wethouder Verhoeven geeft aan dat de verkoop van Heisteeg vandaag van start is 
gegaan. De belangstelling was behoorlijk groot.
Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat gekeken wordt of het oplaadpunt OV 
chipkaart verplaatst kan worden naar het Hogendorpplein.

5. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders
De heer E. Schellekens vraagt naar aanleiding van de commissie van 30 augustus 
naar de raadsinformatie over het startersfonds.
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Wethouder Verhoeven antwoord dat deze raadsinformatie nog steeds in 
voorbereiding is. 
Mevrouw Naaijkens vraagt aandacht voor het kruispunt bij de Boerenbond 
(Nieuwkerksedijk-Wittendijk)
Wetouder Van Groenendaal geeft aan dat dit kruispunt inderdaad aandacht behoeft. 
Het is wel een tijdelijke situatie in verband met de bouw.
De heer Couwenberg vraagt hier ook aandacht voor.

6. Rondvraag
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

7. Programmabegroting 2013

Standpunten fracties:

Lijst Riel 
Goirle

Dankt voor de beantwoording van de technische vragen. 
Maakt zich zorgen over de besluitvorming over Stappegoor. Vindt 
dat de gemeente niet lijdzaam moet toezien als de gemeente Tilburg 
dit doorzet. Is gerustgesteld door het standpunt van het college dat 
alles kritisch wordt gevolgd. Vindt dat het college dat nadrukkelijker 
kan uitdragen. 
Vraagt zich af wat precies bedoeld wordt met de opmerking over het 
geschikt maken van woningen in de bestaande voorraad en hoe dit 
gebeurd. Vraagt naar de budgettaire ruimte voor startersleningen.
Het is duidelijk dat het niet zal lukken om bestaande buslijnen naar 
het zorgcentrum om te leggen. Vindt dat gekeken kan worden of 
andere oplossingen denkbaar zijn, bijvoorbeeld 
door inzet buurtbussen.
Er  zijn  in  Lelystad  goede  ervaringen  opgedaan  om bewoners  te 
betrekken  bij  de  besluitvorming  over  de  handhaving  van 
speeltoestellen. Verzocht wordt om deze ervaringen te betrekken in 
de overwegingen, als hiermee aan de slag wordt gegaan.
Lijst Riel Goirle bekijkt de OZB verhoging met enige moeite passen 
in het collegeakkoord en passend in het niveau van dienstverlening 
van de gemeente.

CDA Dankt voor de begroting. Vraagt hoe de OZB verhoging gerijmd kan 
worden met de tekst van het bestuursprogramma. Daarom heeft het 
CDA  grote  moeite  met  dit  deel  van  de  begroting.  Het  CDA 
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overweegt om hierover een amendement in te dienen. 
Bij  het  coalitieakkoord  zijn  afspraken  gemaakt  over  de  veilige 
fietsverbinding tussen Riel en Goirle. Waar een wil is, is een weg. Er 
is de afgelopen jaren best veel gespaard.

PAG Wijst  op  de  verhoging  van  de  lasten  van  afvalstoffenheffing  en 
rioolheffing met de BTW component de afgelopen jaren. 
Constateert dat de rekenrente wordt verlaagd. Is dat reëel? 
De passage over de Midden-Brabantse Ontwikkelingsmaatschappij 
voor  Energie  en  Duurzaamheidenergie  wordt  te  terughoudend 
gevonden. Gevreesd wordt dat Goirle straks aan de achterste mem 
hangt. Overwogen wordt om hierover een motie of amendement in 
te dienen. 
Hoe  staan  de  initiatieven  voor  bouw  van  starterswoningen  en 
zorgwoningen in verhouding met de ambitie van de gemeente om 
een ontwikkelgemeente te zijn? 
Wat draagt het onderwijs zelf bij aan schoolmaatschappelijk werk? 
Is er co financiering?
Het is een slecht idee om de uitbreiding van de dementieconsulent 
te betalen uit het WMO budget. Waarop wordt dan bezuinigd?
Voor  het  opstellen  van  een  groenstructuurplan  wordt  rekening 
gehouden met bedrag van 16.000. Is dat voor het schrijven of het 
uitvoeren van het plan?
Hoe staat Lijst Riel Goirle tegenover de verhoging van de OZB?

VVD Voor  de  VVD ligt  het  zwaartepunt  van het  politieke  debat  bij  de 
voorjaarsnota. 
Dankt iedereen die betrokken is bij het maken van deze nota. 
In het bestuursprogramma is opgenomen dat een verhoging van de 
OZB  met  meer  dan  de  inflatie  alleen  in  bijzondere  gevallen 
toelaatbaar is. De verhoging met 2,5 % buiten de inflatiecorrectie 
doet de VVD pijn aan het hard. 
In vergelijking met andere gemeenten zijn de lasten de afgelopen 
periode in Goirle veel minder verhoogd. De afvalstoffenheffing en de 
rioolheffing  dalen  in  Goirle,  waardoor  de  totale  woonlasten  zeer 
beperkt stijgen. 

PvdA De afgelopen jaren is in Goirle flink gesneden in het voorzieningen 
niveau door bijvoorbeeld bezuinigingen op WMO en subsidies. 
De PvdA heeft het gevoel dat de kosten van de dementieconsulent 
sluitpost van de begroting is. Men wacht op het begrotingstekort op 
de WMO. Ook met de septembercirculaire en andere aanvullende 
Rijksbezuinigingen in het vooruitzicht.
Heeft  grote  bezwaren  tegen  het  vervroegd  afschrijven.  Is  van 
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mening dat de keuze voor het ten laste brengen van de AWR bij de 
besluitvorming over het krediet moet worden gedaan. 
ICT lijkt alleen maar geld te kosten en niets op te leveren. Kan de 
digitalisering ook worden getemporiseerd zodat de kosten gespreid 
kunnen worden?
Kan de meerwaarde van de stichting recreatie en toerisme worden 
aangetoond?  Vraagt  aandacht  voor  de  meetbare 
beleidsdoelstellingen. Waarom worden in de begroting de geplande 
uit te geven woningen niet opgenomen? 

SP Spreekt dank uit aan alle mensen die eraan gewerkt hebben. De SP 
kan leven met de verhoging van de OZB met 2,5 %. De technische 
vragen zijn afdoende beantwoord. 

Lijst 
Couwenberg

De programmabegroting is duidelijk. Op pagina 45 staat twee keer 
Oude  Kerkstraat.  Dit  moet  waarschijnlijk  de  tweede  keer  het 
Koudepad zijn. 
De lasten in Goirle liggen al ver boven die van Tilburg en andere 
dorpen.  Daarom  moet  terughoudend  worden  omgegaan  met 
lastenverhogingen.
In het groenstructuurplan zit  er al een tekort.  Er zijn al veel dode 
struiken en bomen waarvoor geen geld is om ze te vervangen.

Advies van de commissie
De raad vergadert verder op 6 november over de programmabegroting.

Afspraken en toezeggingen:
Wethouder Van Groenendaal zegt toe de vraag over de cofinanciering door het 
onderwijs van het schoolmaatschappelijk werk bij het verslag te beantwoorden.
Wethouder Verhoeven zegt toe dat een planning wordt gegeven voor de uit te geven 
kavels en woningen in 2013.
De burgemeester probeert aan te geven wat de mogelijke effecten op korte termijn 
zijn van investeringen in ICT. Geeft aan wat wordt gedaan met de investering van 
100.000,-- in ICT.

8. Belastingtarieven 2013 precariobelasting

Standpunten fracties:

Lijst 
Couwenberg

Wil van alle belastingvoorstellen een B-stuk maken.
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9. Belastingtarieven 2013 hondenbelasting

10. Belastingtarieven 2013 afvalstoffenheffing en reinigingsrecht

11. Belastingtarieven 2013 rioolheffing

12. Eenmalig rioolaansluitrecht 2013

13. Belastingtarieven 2013 leges

De voorzitter sluit de vergadering om  21.55 uur. Aldus vastgesteld door de 
commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  22 
november 2012.

Voorzitter De griffier

Dhr. H. van de Ven Dhr. B. van 't Westeinde
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Datum 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsda
tum

Wijze afdoening

11 
oktober 
2012

Beantwoordt bij het verslag wat de aard was 
van het gaslek bij de kapel Jan van Besouw

Wethouder 
Verhoeven

Bij verslag Er was geen sprake 
van een gaslek, maar 
van een waterlekkage, 
wat heeft geleid tot een 
hoger gasverbruik.

11 
oktober 
2012

Bij het verslag wordt meer informatie verstrekt 
over energieverbruik rioolwaterpompen. 

Wethouder 
Verhoeven

Bij verslag Het energieverbruik van 
de rioolwaterpompen 
kan verzameld worden. 
Hiervoor is meer tijd 
nodig. Het antwoord 
volgt later.

11 
oktober 
2012

Gaat na of er nog extra opmerkingen te 
maken zijn over de kostendekkendheid van 
de milieustraat.

Wethouder 
Verhoeven

Bij verslag Het 
dekkingspercentage in 
2011 bedraagt 35,54 % 
en niet 27,70%. Dit is 
abusievelijk verkeerd 
vermeld.
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Datum 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsda
tum

Wijze afdoening

11 
oktober 
2012

Wethouders Verhoeven en Van Groenendaal 
en schoolbesturen gaan in gesprek over 
teruglopende bezoek Natuurmuseum.

Wethouder 
Verhoeven

Nader in te vullen Maart/arpil 
2013

Wethouder van 
Groenendaal zal dit 
onderwerp agenderen 
voor het eerstvolgende 
onderwijsplatform dat 
naar verwachting in 
maart/april 2013 
plaatsvinden (twee 
weken geleden heeft 
het laatste overleg heeft 
plaatsgevonden.) 
Overigens heeft het 
Natuurmuseum zelf al 
onderzoek  gedaan 
naar het teruglopende 
bezoek vanuit 
schoolverband. 
Belangrijkste oorzaak is 
dat scholen minder 
budget hebben en 
daarom kiezen voor 
een tweejaarlijks 
bezoek in plaats van 
ieder jaar te gaan.  
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Datum 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsda
tum

Wijze afdoening

11 
oktober 
2012

Gaat bij het verslag in op de vraag naar 
cofinanciering door het onderwijs van 
schoolmaatschappelijk werk

Wethouder 
Van 
Groenenda
al

Bij verslag Het basisonderwijs in 
de gemeente Goirle 
financiert het 
schoolmaatschappelijk 
werk via  het 
samenwerkingsverband 
GART voor 50 % . De 
overige 50 % van de 
kosten worden vanuit 
het CJG budget door de 
gemeente gefinancierd.

11 
oktober 
2012

Geeft een planning voor uit te geven kavels 
en woningen in 2013. Wanneer dit niet lukt 
wordt dit aangegeven. 

Wethouder 
Verhoeven

Voor 
begrotingsvergad
ering

Planning gaat uiterlijk 6 
november naar B&W 
zodat hij voorafgaand 
aan raad kan worden 
uitgedeeld. 
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Datum 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsda
tum

Wijze afdoening

11 
oktober 
2012

Probeert aan te geven wat de mogelijke 
effecten op korte termijn zijn van 
investeringen in ICT. Geeft aan wat wordt 
gedaan met de investering van 100.000,-- in 
ICT.

Burgemees
ter

Het betreft 
investeringen tbv de 
digitalisering van 
documentbeheer en 
archief.
Er komt een plan van 
aanpak  voor de 
overgang naar een 
organisatiebrede 
zaakgerichte en 
procesmatige werkwijze 
waarbij niet langer 
analoge maar digitale 
documenten leidend 
zijn. Hiervoor dient 
externe deskundigheid 
te worden ingevoerd.
Het van start gaan van 
een pilot digitaal archief 
bij Sociale Zaken en het 
evalueren hiervan.
Het aanpassen van het 
van het huidige 
Document 
Managementsysteem
Het uitzetten en 
implementeren van het 
verder digitaliseren van 
werkprocessen en 
archivering  vanaf 2014.
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	Opgemaakt door

